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General description  Introduction

General description

This is the user manual for the DRC2 wireless remote controller with part 
number 31024059 .
It is the operator’s responsibility to read and understand this service manual 
and all related information, and to follow the correct operating procedures . 

Read the entire manual before using the control panel . Familiarity with proper 
procedures and all safety precautions is essential to prevent property damage 
and/or personal injury .

This remote control is designed for facility owners and operators who are ded-
icated to maintaining a healthy and comfortable indoor climate in swimming 
pool halls and other high-humidity areas . It communicates wirelessly with 
the dehumidification unit’s control panel, offering a range of up to 30 meters 
through walls and lightweight floors . 

The remote can be placed on a shelf or mounted on the wall in areas such as 
a poolside lounge, wellness zone, gym, or staff office, allowing users to easily 
monitor and adjust humidity and temperature settings to ensure optimal 
comfort and safety whenever needed .

The DRC2 remote control is supplied with this user manual, an antenna (only 
for CDF and CDP (T) 40, 50 and 70) and two AAA batteries . 

The remote control allows users to manage the following functions:  
• Relative humidity
• Temperature
• Fan
• Lock 
• Service timer

The remote control also displays the following information:
• Room air temperature (measured by the dehumidifier)
• Relative humidity in the exhaust air (measured by the dehumidifier)
• Battery level
• Wireless connectivity

Introduction

Content

Instruction

Functions
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Installation

For correct antenna installation and access to the installation location, refer to 
the main manuals of the dehumidification units. The large duct-mounted dehu-
midifiers do not require an antenna to be installed, as one is already preinstalled. 

Safety note: Disconnect the unit from the power supply before removing any 
panels or circuit boards.

1.	 Remove the front panel.
2.	 Carefully pull out the circuit board.
3.	 Mount the antenna on the left side of the circuit board.
4.	 Reinstall the circuit board and front panel, then reconnect the power 

supply.

Fig. 1: Where to install antenna on wall-mounted dehumidifier units

Mounting the antenna

Installing the antenna on wall-mounted dehumidifier units
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General description  Pairing

Before use, the remote control must be paired with the dehumidifier unit. Fol-
low the steps below to pair the wireless remote control with the unit:

Step Action

1 Disconnect the power to the dehumidifier unit. On the wall-mount-
ed dehumidifier units it is also possible to hold up and down button 
for 5 seconds instead.

2 Open the battery compartment of the remote control and insert the 
two supplied AAA batteries. When replacing the batteries later, the 
DRC2 will automatically reconnect to the dehumidifier and will not 
enter pairing mode. If the user needs to enter pairing mode again, it 
is only possible from the Connection Alarm Screen.

3 The following screen appears when the DRC2 enters pairing mode: 

The pairing mode is activated by pressing the pairing button.

4 The following screen appears when pairing mode is activated:

5 When progress bar shows activity, reconnect the power to the 
dehumidifier unit. 
The unit and remote control will attempt to connect for the next 60 
seconds. 

During pairing mode, the display shows a timer progress bar.

Pairing
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Step Action

6 The following screen will appear, if pairing is successful:

Press the Home button to return to the main menu.

7 If pairing times out without success, the device will remain on the 
Pairing Mode screen.

Press the Pairing button  to start new pairing. 

Up to 5 remote controls can be connected to one dehumidifier unit. All have 
equal access—any change to settings will override previous ones. Each DRC2 
can be paired with only one unit.

Multiple Remote 
Controls for One 
Unit
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Display information

Fig. 2: DRC2 display with indications of the icons

The following table explains the symbols and buttons on the main menu of the re-
mote control. Some of the symbols are also buttons that can be pushed to access 
functions. First, press the display to activate it. If a symbol/button is greyed out, it 
means that the function is not available. 

Display area Icon Function

Operating 
programs

Shows level (%) of humidity (1) measured by the dehumi-
difier unit. Press this symbol to enter the humidity menu.

Shows current temperature (°C) level (2) measured by the 
dehumidifier. Press this symbol to enter the temperature 
menu.

Press this symbol to access the settings menu (5).

If the lock symbol appears in place of the settings symbol, 
it indicates that the settings menu is locked.

Battery Battery level indicator (4)

Operating 
information

If the alarm symbol appears on the screen, it indicates a 
fault or warning. The possible causes are described on the 
next page.

Wireless connection symbol (3)

1 2 3

4

5

Display de-
scription
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Alarms will be displayed and an audible beep will sound. The DRC2 will warn 
when battery level is low and when there is a connection issue. It is not possible 
to reset alarms in the DRC2.

Fig. 3: Low battery alert
Replace the batteries in your DRC2 remote. The remote retains the dehumidifi-
er’s ID, so no re-pairing is required.

Fig. 4: Connection alert
This symbol appears when the DRC2 remote loses connection with your dehu-
midifier. To enter pairing mode, press and hold the wireless connection icon for 
10 seconds. If the unit has already been paired with this DRC2, you don’t need to 
pair it again. 
 
After a lost signal, the DRC2 will automatically try to reconnect after 15 minutes 
and will keep retrying until the connection is restored. If the issue persists, the 
DRC2 may be too far from the unit, or your dehumidifier’s software may need 
updating. 
 
  NOTE
If your dehumidifier requires a software update, please contact your retailer.
•	 Wall-mounted units must run software version 1.49 or later to ensure com-

patibility. Without this update, signal problems may occur.
•	 Duct-mounted units do not require any software updates.

Alarms
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Display information  Other alarms

The following are alarms generated by the dehumidifier’s controller. These 
alarms can only be resolved via the dehumidifier’s controller (CC6 or equivalent).

Alarm Illustration

High pressure alarm - Unit stops

Low pressure alarm - Unit stops

Sensor alarms - Unit stops - Up to 3 
sensor alarms will be shown on top of 
each other

Service alarm – Unit continues to 
operate and can be reset from the 
control panel.

# Alarm Source Displayed in

1 Battery alarm DRC2 Battery alarm screen

2 Communication alarm DRC2 Communication alarm screen

3 HP Dehum HP alarm screen

4 LP Dehum LP alarm screen

5 COND SENSOR Dehum Sensor alarm screen

6 EVAP SENSOR Dehum

7 RH/T SENSOR Dehum

8 Service alarm Dehum Main screen
When multiple alarms are active, they are shown in the priority order listed 
above.

Other alarms

Alarm priority
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Navigation through the menus
Here is an overview of the menus of the DRC2 remote control.
•	 Connection/pairing
•	 Main menu

	Ö Sub menus
•	 Settings
•	 Service calendar settings
•	 Remote lock/unlock

Fig. 5: Navigation through the menus
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User menu  

User menu
Selecting the RH (Relative humidity) function in the Main Menu opens the Humid-
ity Control menu.

Fig. 6: Humidity Control menu

From this menu, adjust the relative humidity setpoint using the up and down 
buttons. Press Save to confirm the new setpoint, then press Home to return to the 
Main Menu.

Selecting the Temperature Control function in the Main Menu opens the Tempera-
ture Control menu.

Fig. 7: Temperature Control menu

From this menu, adjust the temperature setpoint using the up and down buttons. 
Press Save to confirm the new setpoint, then press Home to return to the main 
screen.

Humidity 
Control

Temperature 
Control
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On the Settings Screen (5), the user can view the settings for humidity, tempera-
ture, RH setting for fan start, lock and service calendar.

Symbols Description

Selecting the Humidity button in the Settings menu will take 
you to the Humidity Control menu (see previous page).

Selecting the Temperature button in the Settings menu will 
take you to the Temperature Control menu (see previous 
page).

Set exhaust fan RH setpoint by pressing the Fan button. If the 
button is greyed out, the function is not available.

Selecting the Lock icon opens the Lock menu (see next 
page)..

Selecting the Service button opens the Service Calendar 
settings menu (see next page).

Selecting the Home button will take you back to the Main 
menu.

Fig. 8: Settings menu
If no button is pressed, the display will return to the main screen after 30 seconds. 
Press the Home button in the upper right corner to return to the main screen

Settings
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User menu  Service calendar settings

The Settings menu is unlocked by default, but it can be locked if needed—for 
example, to prevent users from making changes. 

The Lock button remains greyed out until the correct code is entered. The 
code is fixed at 4693 and cannot be changed. Once all four digits have been 
entered, the Lock button changes from grey to black, and the DRC2 settings 
become accessible.

Fig. 9: Lock screen

In the Service Calendar settings menu, use the arrow keys to set the number of 
weeks until the unit’s next service. Select Save to confirm your settings, then 
press Home to return to the Main menu.

Fig. 10: Service calendar settings

Service calendar 
settings

Lock screen
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Annex
The DRC2 remote control contains batteries. The batteries must be removed 
before disposal.

Batteries and accumulators are not to be disposed of with regular household 
waste, but in the European Union – in compliance with Directive 2006/66/EC 
OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 06 September 2006 
on batteries and accumulators – have to be supplied to professional disposal. 
Please dispose of batteries and accumulators in compliance with the applicable 
statutory provisions.

The symbol of the crossed-out waste bin on an old electrical or electronic 
appliance means that this appliance must not be disposed of in the household 
waste at the end of its service life. Collection points for old electrical or electronic 
appliances for free-of-charge return are provided to you locally. The addresses 
can be retrieved from your town or local administration. The separate collection 
of old electrical and electronic appliances is to enable the reuse, recycling and 
other forms of utilisation of old appliances and is to prevent negative impacts on 
the environment and human health when disposing of the hazardous substan-
ces potentially contained in the units.

The product is in conformity with the following directives:
•	 2014/53/EU		  RED

• 2011/65/EU		 RoHS Directive

and is manufactured in conformity with the following harmonised standards:

• DS/EN 301 489-1 	Electromagnetic compatibility and Radio spectrum 
Matters (ERM): Electromagnetic compatibility (EMC) standard for radio 
equipment and services; Part 1: Common technical requirements

• DS/EN 301 489-3 	Electromagnetic compatibility and Radio spectrum 
Matters (ERM); Electromagnetic Compatibility (EMC) standard for radio 
equipment and services; Part 3: Specific conditions for Short-Range Devices 
(SRD) operating on frequencies between 9 kHz and 40 GHz

• EN/DS 300 220-2 	Short Range Devices (SRD) operating in the frequency 
range 25 MHz to 1000 MHz: Part 2: Harmonised Standard covering the es-
sential requirements of article 3.2 of Directive 2014/53/EU for non specific 
radio eguipment

• EN62368-1:2014 	Audio/video, information and communication technolo-
gy equipment - Part 1: Safety requirements

A signed copy of the CE Declaration of Conformity is available on request from 
the retailer of the DRC2 remote.

Disposal

Li-Ion

CE Declaration of 
Conformity
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Allgemeine Beschreibung

Dies ist das Benutzerhandbuch für die drahtlose Fernbedienung DRC2 (Teile-
nummer 31024059) . 
Der Anwender ist dafür verantwortlich, dieses Handbuch zu lesen und die 
beschriebenen Betriebsverfahren einzuhalten . 

Lesen Sie das gesamte Handbuch, bevor Sie das Bedienfeld verwenden . Nur 
so können Personen- und Sachschäden vermieden werden . 

Die DRC2 wurde für den Einsatz in Schwimmhallen und anderen feuchten 
Bereichen entwickelt . Sie kommuniziert drahtlos mit dem Entfeuchtungsgerät 
und bietet eine Reichweite von bis zu 30 Metern durch Wände und leichte 
Böden . 

Die Fernbedienung kann aufgestellt oder an der Wand montiert werden, z . B . 
in Schwimmhallen, Wellnessbereichen, Fitnessstudios oder Büros . So lassen 
sich Feuchtigkeits- und Temperatureinstellungen einfach überwachen und 
anpassen .

Die DRC2-Fernbedienung wird mit dieser Bedienungsanleitung, einer An-
tenne (nur bei CDF und CDP (T) 40, 50 und 70) und zwei AAA-Batterien 
geliefert . 

Mit der Fernbedienung können die folgenden Funktionen gesteuert werden: 
• Relative Luftfeuchtigkeit
• Temperatur
• Gebläse
• Sperre 
• Service-Timer

Die Fernbedienung zeigt außerdem die folgenden Informationen an:
• Raumlufttemperatur (vom Entfeuchter gemessen)
• Relative Luftfeuchtigkeit in der Abluft (vom Entfeuchter gemessen)
• Batteriestand
• Drahtlose Verbindung

Einleitung

Inhalt

Instruction

Funktionen
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Installation  Montage der Antenne

Installation

Für die korrekte Installation der Antenne und den Zugang zum Installation-
sort siehe die Haupthandbücher der Entfeuchtungsgeräte. Bei den großen 
Luftentfeuchtern für die Kanalmontage ist die Installation einer Antenne nicht 
erforderlich, da eine solche bereits vorinstalliert ist. 

Sicherheitshinweis: Trennen Sie das Gerät von der Stromversorgung, bevor Sie 
irgendwelche Verkleidungen oder Platinen entfernen.

1.	 Entfernen Sie die Frontplatte.
2.	 Ziehen Sie die Platine vorsichtig heraus.
3.	 Montieren Sie die Antenne auf der linken Seite der Platine.
4.	 Bringen Sie die Platine und die Frontplatte wieder an und schließen Sie das 

Gerät wieder an die Stromversorgung an.

Abb. 1: Installationsort der Antenne bei wandmontierten Luftentfeuchtern

Montage der Antenne

Installation der Antenne bei wandmontierten Luftentfeuchtern
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Vor der Verwendung muss die Fernbedienung mit dem Luftentfeuchter 
gekoppelt werden. Führen Sie die folgenden Schritte aus, um die kabellose 
Fernbedienung mit dem Gerät zu koppeln:

Schritt Aktion

1 Trennen Sie den Luftentfeuchter von der Stromversorgung. Bei 
wandmontierten Luftentfeuchtern können Sie stattdessen auch 
die Auf- und Ab-Taste 5 Sekunden lang gedrückt halten.

2 Öffnen Sie das Batteriefach der Fernbedienung und legen Sie die 
beiden mitgelieferten AAA-Batterien ein. Wenn Sie die Batterien 
später austauschen, verbindet sich der DRC2 automatisch wieder 
mit dem Luftentfeuchter und wechselt nicht in den Pairing-Mo-
dus. Wenn der Benutzer den Pairing-Modus erneut aufrufen muss, 
ist dies nur über den Verbindungsalarm-Bildschirm möglich.

3 Der folgende Bildschirm erscheint, wenn der DRC2 in den Pair-
ing-Modus wechselt:

 

Der Pairing-Modus wird durch Drücken der Pairing-Taste aktiviert.

4 Der folgende Bildschirm erscheint, wenn der Pairing-Modus 
aktiviert ist:

5 Wenn der Fortschrittsbalken Aktivität anzeigt, schließen Sie das 
Entfeuchtungsgerät wieder an die Stromversorgung an. 
Das Gerät und die Fernbedienung werden in den nächsten 60 
Sekunden versuchen, eine Verbindung herzustellen. 

Während des Pairing-Modus wird auf dem Display ein Tim-
er-Fortschrittsbalken angezeigt.

Pairing
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Installation  Mehrere Fernbedienungen für ein Gerät

Schritt Aktion

6 Der folgende Bildschirm erscheint, wenn Pairing erfolgreich war:

Drücken Sie die Home-Taste, um zum Hauptmenü zu-
rückzukehren.

7 Wenn das Pairing ohne Erfolg abgebrochen wird, bleibt das Gerät 
auf dem Pairing-Modus-Bildschirm.

Drücken Sie die Pairing-Taste , um ein neues Pairing zu starten. 

Es können bis zu 5 Fernbedienungen an ein Gerät Luftentfeuchter angeschlos-
sen werden. Alle haben den gleichen Zugriff - jede Änderung der Einstellungen 
setzt die vorherigen außer Kraft. Jede DRC2 kann nur mit einem Gerät gepaart 
werden.

Mehrere Fernbe-
dienungen für ein 
Gerät



Display-Informationen  Beschreibung des Displays

de

21

Display-Informationen

Abb. 2: DRC2 Display mit Angaben zu den Symbolen

Die folgende Tabelle erklärt die Symbole und Tasten im Hauptmenü der Fernbe-
dienung. Einige der Symbole sind auch Tasten, die gedrückt werden können, 
um auf Funktionen zuzugreifen. Drücken Sie zunächst auf das Display, um es zu 
aktivieren. Wenn ein Symbol/eine Taste ausgegraut ist, bedeutet dies, dass die 
Funktion nicht verfügbar ist. 

Anzeigebe-
reich

Sym-
bol

Funktion

Betriebs-
programme

Zeigt die vom Luftentfeuchter gemessene Feuchtigkeit 
(1) in % an. Drücken Sie dieses Symbol, um das Feuchtig-
keitsmenü aufzurufen.

Zeigt die vom Luftentfeuchter gemessene aktuelle Tem-
peratur (2) in °C an. Drücken Sie auf dieses Symbol, um 
das Temperaturmenü aufzurufen.

Drücken Sie auf dieses Symbol, um das Einstellungsmenü 
(5) aufzurufen.

Wenn das Schlosssymbol anstelle des Einstellungssym-
bols erscheint, zeigt es an, dass das Einstellungsmenü 
gesperrt ist.

Batterie Batteriestandsanzeige (4)

Betriebsin-
formatio-

nen

Wenn das Alarmsymbol auf dem Bildschirm erscheint, 
weist es auf einen Fehler oder eine Warnung hin. Die 
möglichen Ursachen werden auf der nächsten Seite 
beschrieben.

Symbol für drahtlose Verbindung (3)

1 2 3

4

5

Beschreibung 
des Displays
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Alarme werden angezeigt und es ertönt ein Signalton. Der DRC2 warnt, wenn 
der Batteriestand niedrig ist und wenn ein Verbindungsproblem besteht. Es ist 
nicht möglich, die Alarme in der DRC2 zurückzusetzen.

Abb. 3: Warnung bei niedrigem Batteriestand
Ersetzen Sie die Batterien in Ihrer DRC2-Fernbedienung. Die Fernbedienung be-
hält die ID des Luftentfeuchters bei, so dass kein erneutes Pairing erforderlich ist.

Abb. 4: Verbindungsalarm
Dieses Symbol erscheint, wenn die DRC2-Fernbedienung die Verbindung zu 
Ihrem Luftentfeuchter verliert. Um in den Pairing-Modus zu gelangen, halten 
Sie das Symbol für die drahtlose Verbindung 10 Sekunden lang gedrückt. Wenn 
das Gerät bereits mit dem DRC2 gekoppelt wurde, müssen Sie es nicht erneut 
koppeln. 
 
Nach einem Signalverlust versucht der DRC2 nach 15 Minuten automatisch, die 
Verbindung wiederherzustellen, und zwar so lange, bis die Verbindung wiederh-
ergestellt ist. Wenn das Problem weiterhin besteht, ist der DRC2 möglicherweise 
zu weit vom Gerät entfernt, oder die Software Ihres Luftentfeuchters muss 
aktualisiert werden.
 
  Hinweis
Wenn Ihr Luftentfeuchter ein Software-Update benötigt, wenden Sie sich bitte 
an Ihren Händler.
•	 Wandgeräte müssen die Softwareversion 1.49 oder neuer verwenden, um 

kompatibel zu sein. Ohne dieses Update können Signalprobleme auftreten.
•	 Kanalmontierte Geräte benötigen keine Software-Updates.

Alarme
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Die folgenden Alarme werden von der Steuerung des Luftentfeuchters erzeugt. 
Diese Alarme können nur über die Steuerung des Luftentfeuchters (CC6 oder 
gleichwertig) behoben werden.

Alarm Abbildung

Hochdruckalarm - Gerät stoppt

Niederdruckalarm - Gerät stoppt

Sensoralarme - Gerät stoppt - Bis zu 3 
Sensoralarme werden übereinander 
angezeigt

Servicealarm - Gerät arbeitet weiter 
und kann über das Bedienfeld zurück-
gesetzt werden.

# Alarm Quelle Angezeigt in

1 Batteriealarm DRC2 Bildschirm Batteriealarm

2 Kommunikationsalarm DRC2 Bildschirm Kommunikationsal-
arm

3 HP Dehum HP-Alarm Bildschirm

4 LP Dehum LP Alarm Bildschirm

5 COND SENSOR Dehum Sensor Alarm Bildschirm

6 EVAP SENSOR Dehum

7 RH/T SENSOR Dehum

8 Service Alarm Dehum Hauptbildschirm
Wenn mehrere Alarme aktiv sind, werden sie in der oben aufgeführten Prioritäts-
reihenfolge angezeigt.

Andere Alarme

Alarmpriorität
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Navigation durch die Menüs  

Navigation durch die Menüs
Hier finden Sie eine Übersicht über die Menüs der DRC2-Fernbedienung.
•	 Verbindung/Kopplung
•	 Hauptmenü

	Ö Untermenüs
•	 Einstellungen
•	 Einstellungen des Servicekalenders
•	 Fernsperre/-entriegelung

Abb. 5: Navigation durch die Menüs
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Benutzermenü
Durch Auswahl der Funktion RH (Relative Luftfeuchtigkeit) im Hauptmenü wird 
das Menü Feuchteregelung geöffnet.

Abb. 6: Menü Feuchteregelung

In diesem Menü können Sie den Sollwert für die relative Luftfeuchtigkeit mit 
den Auf- und Ab-Tasten einstellen. Drücken Sie auf "Speichern", um den neuen 
Sollwert zu bestätigen, und drücken Sie dann auf "Home", um zum Hauptmenü 
zurückzukehren.

Durch Auswahl der Funktion "Temperaturregelung" im Hauptmenü wird das Menü 
"Temperaturregelung" geöffnet.

Abb. 7: Menü "Temperaturregelung"

Stellen Sie in diesem Menü den Temperatursollwert mit den Auf- und Ab-Tasten 
ein. Drücken Sie auf Speichern, um den neuen Sollwert zu bestätigen, und dann 
auf Home, um zum Hauptbildschirm zurückzukehren.

Feuchterege-
lung

Temperaturre-
gelung
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Benutzermenü  Einstellungen

Auf dem Einstellungsbildschirm (5) kann der Benutzer die Einstellungen für die 
Luftfeuchtigkeit, die Temperatur, die RH-Einstellung für den Lüfterstart, die Sperre 
und den Servicekalender einsehen.

Symbole Beschreibung

Wenn Sie im Menü "Einstellungen" die Taste "Luftfeuchtig-
keit" wählen, gelangen Sie zum Menü "Luftfeuchtigkeitss-
teuerung" (siehe vorherige Seite).

Wenn Sie im Menü "Einstellungen" die Taste "Temperatur" 
wählen, gelangen Sie zum Menü "Temperatursteuerung" 
(siehe vorherige Seite).

Stellen Sie den RH-Sollwert des Abluftventilators ein, indem 
Sie die Taste "Ventilator" drücken. Wenn die Schaltfläche 
ausgegraut ist, ist die Funktion nicht verfügbar.

Durch Auswahl des Symbols "Sperren" wird das Menü "Sper-
ren" geöffnet (siehe nächste Seite).

Durch Auswahl der Schaltfläche "Service" wird das Einstel-
lungsmenü "Servicekalender" geöffnet (siehe nächste Seite).

Durch Auswahl der Schaltfläche "Home" gelangen Sie zurück 
zum Hauptmenü.

Abb. 8: Einstellungsmenü
Wenn keine Taste gedrückt wird, kehrt das Display nach 30 Sekunden zum Haupt-
bildschirm zurück. Drücken Sie die Home-Taste in der oberen rechten Ecke, um 
zum Hauptbildschirm zurückzukehren

Einstellungen
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Das Menü "Einstellungen" ist standardmäßig entsperrt, kann aber bei Bedarf 
gesperrt werden, um beispielsweise zu verhindern, dass Benutzer Änderun-
gen vornehmen. 
 
Die Schaltfläche Sperren bleibt ausgegraut, bis der richtige Code eingegeben 
wird. Der Code ist auf 4693 festgelegt und kann nicht geändert werden. So-
bald alle vier Ziffern eingegeben wurden, wechselt die Schaltfläche "Sperren" 
von grau zu schwarz, und die DRC2-Einstellungen sind zugänglich.

Abb. 9: Sperrbildschirm

Im Menü "Servicekalender" können Sie mit den Pfeiltasten die Anzahl der 
Wochen bis zur nächsten Wartung des Geräts einstellen. Wählen Sie Speichern, 
um Ihre Einstellungen zu bestätigen, und drücken Sie dann auf Home, um 
zum Hauptmenü zurückzukehren.

Abb. 10: Servicekalender-Einstellungen

Bildschirm 
sperren

Servicekalen-
der-Einstellun-
gen
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Anhang
Die Fernbedienung DRC2 enthält Batterien. Die Batterien müssen vor der Entsor-
gung entfernt werden.

Batterien und Akkus gehören nicht in den Hausmüll, sondern müssen in der 
Europäischen Union - gemäß der Richtlinie 2006/66/EG DES EUROPÄISCHEN 
PARLAMENTS UND DES RATES vom 06. September 2006 über Batterien und Ak-
kumulatoren - der fachgerechten Entsorgung zugeführt werden. Bitte entsorgen 
Sie Batterien und Akkus unter Beachtung der geltenden gesetzlichen Bestim-
mungen.

Das Symbol der durchgestrichenen Mülltonne auf einem Elektro- oder Elektro-
nik-Altgerät bedeutet, dass dieses Gerät am Ende seiner Lebensdauer nicht über 
den Hausmüll entsorgt werden darf. Sammelstellen für Elektro- oder Elektro-
nik-Altgeräte zur kostenlosen Rückgabe werden Ihnen vor Ort mitgeteilt. Die 
Adressen können Sie bei Ihrer Stadt- oder Gemeindeverwaltung erfragen. Die 
getrennte Sammlung von Elektro- und Elektronikaltgeräten soll die Wieder-
verwendung, das Recycling und andere Formen der Verwertung von Altgeräten 
ermöglichen und negative Auswirkungen auf die Umwelt und die menschliche 
Gesundheit bei der Entsorgung der möglicherweise in den Geräten enthaltenen 
gefährlichen Stoffe verhindern.

Das Produkt entspricht den folgenden Richtlinien:
•	 2014/53/EU		  RED

•	 2011/65/EU		  RoHS-Richtlinie

und wird in Übereinstimmung mit den folgenden harmonisierten Normen 
hergestellt:

•	 DS/EN 301 489-1 	Elektromagnetische Verträglichkeit und Funkspektru-
mangelegenheiten (ERM): Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV) 
für Funkeinrichtungen und -dienste; Teil 1: Gemeinsame technische 
Anforderungen

•	 DS/EN 301 489-3 	Elektromagnetische Verträglichkeit und Funkspektru-
mangelegenheiten (ERM); Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV) für 
Funkeinrichtungen und -dienste; Teil 3: Spezifische Bedingungen für 
Funkgeräte geringer Reichweite (SRD), die auf Frequenzen zwischen 9 kHz 
und 40 GHz betrieben werden

•	 EN/DS 300 220-2 	Funkgeräte geringer Reichweite (SRD), die im Frequenz-
bereich von 25 MHz bis 1000 MHz betrieben werden: Teil 2: Harmonisierte 
Norm, die die grundlegenden Anforderungen des Artikels 3.2 der Richtlinie 
2014/53/EU für nicht-spezifische Funkanlagen abdeckt

•	 EN62368-1:2014 	Audio-/Video-, Informations- und Kommunikationstech-
nologiegeräte - Teil 1: Sicherheitsanforderungen

Eine unterzeichnete Kopie der CE-Konformitätserklärung ist auf Anfrage beim 
Händler der DRC2-Fernbedienung erhältlich.

Disposal

Li-Ion

CE-Konformität-
serklärung
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